
Protokoll – styrelsemöte 7/5-2019 
 
Närvarande: Jan Johansson, Magnus Askling, Malin Andersson, Cathrine Sjölin, Christer Nilsson, Johnny Skogh 
 

1.Mötes öppnande 
Magnus Askling hälsar alla välkomna till dagens styrelsemöte.  

2. Fastställande av styrelsen 
Magnus Askling , Ordförande (1 år) 
Cathrine Sjölin, Kassör (2 år)  
Malin Andersson, Sekreterare (2 år) 
Sten Nilsson, Ledamot (1 år) 
Håkan Bandheim, Ledamot (1 år) 
Jan Johansson, Suppleant (1 år) 
Johnny Skogh, Ledamot (1 år) 

3. Firmatecknare 
Till firmatecknare för föreningen Snöstorp stadsdelsförening utsågs:  
Magnus Askling, ordförande. Personnummer: 680812-1690 
Cathrine Sjölin, kassör. Personnummer: 720411-4701 

De två firmatecknarna tecknar firman var för sig.  

4. Bank för betalningstjänster 
Beslöts att Snöstorp Stadsdelsförening ska teckna avtal om betalningstjänster i Handelsbanken. Beslöts att 
Magnus Askling, 680812-1690 och Cathrine Sjölin, 720411-4701 ska ha rätt att var för sig förfoga över 
föreningens medel i banken.  

5. Vägar och parkförvaltning  
Sten meddelar att en toalett på kyrkogården är upp till beslut i kyrkofullmäktige. Föreningen har efter 
årsmötet, fått in synpunkter på önskemål och förslag till förbättring av trafiksituationen vid korsningen 
Snöstorp Ö, Vallås travet R25, samt en rondell vid korsningen Fyllebrovägen/Prästvägen. Föreningen skickar in 
förslaget till trafikverket.  

6. Skolan  
Föreningen vill ta del av den unde3rsökning som kommunen ska göra/gör i frågan om den nya skolans 
placering.  

7. Snöstorps industriområde, gjuteriet har erbjudit kommunen att få köpa deras tomt på industriområdet i 
utbyte av annan mark i kommunen. Eleikobyggnaden hyrs ut och det finns ett rivningskontrakt med 
hyrestagaren.  

8. Föreningslokal  
Det behövs en överblick över föringar verksamma i Snöstorp, samt antal medlemmar. Det finns behov för en 
föreningslokal i Snöstorp och om den förläggs på industriområdet, kan den även nyttjas av Vallåsbor.  

Enligt hörsägen, är Mikael Jönsson, som köpte Snöstorpsgården, nu intresserad av att eventuellt sälja 
byggnaden. Funderingar förs kring hur man skulle kunna köpa loss fastigheten. Alternativ som kooperativ 
ekonomisk förening kommer på tal. Scouterna är mycket intresserade av fastigheten, då den passar deras 
verksamhet. Föreningen ligger lågt för närvarande, men följer läget.  

9. Övriga frågor  
Lokal demokrati har möte 20 maj. Magnus kan inte gå, men Cathrine kan.  

Christer Nilsson erbjuder Scouternas lokal, så att Snöstorps stadsdelsförening kan vara värd för lokal demokrati.  

Förslag på att anordna en skräpplockardag i Snöstorp i samarbete med Scouterna. Man kan ansöka om 
hjälpmedel till ett sånt event från Håll Sverige Rent.  






